

جدول الامتحانات النهائي للفصل الدراسي الأول من العام الجامعي 2021 / 2022 (8 وحدات) المحدث
Updated Final Exams Schedule for the First semester 2021 / 2022 (8 Credits)

8 Credits Courses			مقررات ذات الثمان وحدات			Date	Day
من 3:30 ع إلى 5:30 مساءً from 3:30 pm to 5:30 pm	من 12:30 ظ إلى 2:30 مساءً	من 9:30 ص إلى 11:30 ص					
E304B LB170 TM351	B325	B292			B124	4-Jan-2022	Tues
B324 SYS380 E302B		U214A B205B			BUS110 TM355	5-Jan-2022	Wed
						6-Jan-2022	Thur
		T215B A230A			A230B	8-Jan-2022	Sat
B207A		TM112					
SYS280 T215A	B291	B205A	B392		BUS310	10-Jan-2022	Mon
B207B		EA300B			E302A	11-Jan-2022	Tues
		TM111 E304A			AA100B SYS210	12-Jan-2022	Wed
B123		DD309B TM354			M251		
						13-Jan-2022	Thur
M269		B628			DD209A		
B327		DD209B			B122	15-Jan-2022	Sat
EA300A		AA100A B326			U214B B629	16-Jan-2022	Sun

Important notice:

Students of special needs or need requirements during the exams (Bigger font, comfortable chair, going to W.C) are kindly requested to meet Dr. Issa Edris at the students Affairs Dept.

Students who have majure excuses prevent them from attending their final exam, are kindly requested to apply a make-up request through SIS till one week after the exam date.

ملاحظات مهمة:

يرجى من الطلبة الذين لديهم احتياجات خاصة وقت الامتحان (تكبير خط، لجنة خاصة، احتياجات طبية، كرسي مريح، دخول دورة المياه) مراجعة د. عيسى إدريس من قسم شؤون الطلبة.

الطلبة الذين لديهم أعذار قهرية تمنعهم من حضور الامتحان النهائي عليهم تقديم طلب تأجيل عن طريق ال SIS حتى أسبوع من موعد الامتحان.

جدول الامتحانات النهائي للفصل الدراسي الأول من العام الجامعي 2021 / 2022 (3 أو 4 وحدات) المحدث
Updated Final Exams Schedule for the First semester 2021 / 2022 (3 or 4 Credits)

3 or 4 Credits Courses			مقررات ذات الثلاث أو أربع وحدات			Date	Day
من 3:30 ع إلى 4:30 مساءً from 3:30 pm to 4:30 pm			من 12:30 ظ إلى 1:30 مساءً from 12:30 pm to 1:30 pm			من 9:30 ص إلى 10:30 ص from 09:30 am to 10:30 am	
						4-Jan-2022	Tues
					BE210/4 M180 ED256		
EL121N						5-Jan-2022	Wed
BE302	ACC302						
EL117					SL101		
ECO101	BE211/4		ECO102		MT101		6-Jan-2022
					MT129	M129	
			EL230		FR101		
	HRM215						8-Jan-2022
					TM105	M105	
			HRM330				10-Jan-2022
TM103	T103		M130				Mon
			MKT331		BE310	BE300	
					TM260	M275	11-Jan-2022
			ACC300				12-Jan-2022
HRM210	BUS101R	BUS101	EL320		EL122		
			B293		BE200		13-Jan-2022
					MT132	M132	
	BUS115		HRM320		MKT332		15-Jan-2022
					MT390		
	BUS102		BE201				16-Jan-2022
			MT131	M131			Sun

Important notice:

Students of special needs or need requirements during the exams (Bigger font, comfortable chair, going to W.C) are kindly requested to meet Dr. Issa Edris at the students Affairs Dept.

Students who have majure excuses prevent them from attending their final exam, are kindly requested to apply a make-up request through SIS till one week after the exam date.

Please ask the tutor for EL119 final exam date.

ملاحظات مهمة:

يرجى من الطلبة الذين لديهم احتياجات خاصة وقت الامتحان (تكبير خط، لجنة خاصة، احتياجات طبية، كرسي مريح، دخول دورة المياه) مراجعة د. عيسى إدريس من قسم شؤون الطلبة.

الطلبة الذين لديهم أعذار قهرية تمنعهم من حضور الامتحان النهائي عليهم تقديم طلب تأجيل عن طريق ال SIS حتى أسبوع من موعد الامتحان.

يرجى مراجعة أستاذ المقرر بشأن موعد الامتحان النهائي للمقرر EL119